
Obec:   M o č a 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápisnica 

z 37. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Moči zo dňa 

14. decembra 2021 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Zápisnica z 37. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Moči zo dňa 14.12.2021 

 

Prítomní: 

 

Starostka obce: Ing. Eszter Tóth 

 

Poslanci:    1. Michal Antal 

  2. Ing. Tibor Bábi 

  3. Andrea Jókai 

  4. Róbert Nagy 

  5. Tomáš Miklós 

  6. František Szalay 

  

Ospravedlnení: Zsolt Bóna, Ing. Zsigmond Fülöp, Mgr. Kornélia Szalaiová 

 

 

Program 37. zasadnutia obecného zastupiteľstva: 

 

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola plnenia uznesení predchádzajúceho zasadnutia 

5. Plán kontrolnej činnosti hl. kontrolóra na 1. polrok 2022 

6. Rozpočet obce na roky 2022-2024 

7. Určenie cien poskytnutých služieb 

8. Všeobecne záväzné nariadenia – komunálny odpad, daň z nehnuteľností 

9. Žiadosti  

10. Iné  

11. Diskusia 

12. Záver 

 

1.  Otvorenie zasadnutia 

 

Tridsiate siedme zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Moči otvorila a viedla 

starostka obce Ing. Eszter Tóth, ktorá privítala všetkých prítomných. Konštatovala, že OZ 

je uznášaniaschopné. 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starostka obce navrhla za zapisovateľku Mgr. Emese Simonovú – referentku 

obecného úradu. 

 

HLASOVANIE:  

 

- za: 6 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Andrea Jókai, Róbert Nagy, Tomáš Miklós, 

František Szalay) 

- zdržal sa: 0   



- proti: 0   

 

Návrh bol jednohlasne schválený. 

 

Ako overovateľov zápisnice starostka navrhla nasledovných poslancov : 

 

 Andrea Jókai, Tomáš Miklós 

 

HLASOVANIE:            

 

- za: 4 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Róbert Nagy, František Szalay) 

- zdržal sa: 2  (Andrea Jókai, Tomáš Miklós) 

- proti: 0   

 

3. Schválenie programu zasadnutia OZ 

 

Starostka obce prítomných oboznámila s programom zasadnutia. Poslanci OZ 

jednohlasne schválili program. 

 

HLASOVANIE:  

 

- za: 6 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Andrea Jókai, Róbert Nagy, Tomáš Miklós, 

František Szalay) 

- zdržal sa: 0   

- proti: 0   

 

4. Kontrola plnenia uznesení predchádzajúceho zasadnutia 

 

Starostka oboznámila OZ o kontrole plnenia uznesení za uplynulé obdobie: 

 

 Modernizácia kultúrneho domu, obnova sociálnych zariadení – žiadosť je podaná 

 Energetický projekt - dotácia pre kultúrny dom– verejné obstarávanie stále trvá 

 

 Pani starostka informovala OZ, že do 31. decembra bude podaná žiadosť na stojan na bicykle 

do dvora ZŠ, na čo sa pripravujú nákresy. Tiež sa pripravuje žiadosť na BGA na kultúrne 

podujatia.  

 

 Múzeum – strecha je hotová, vyúčtovanie je predložené 

 Wi-FI projekt – práca sa už začala, cez týždeň bude dokončená. V obci bude  7 

prístupových bodov externých a 3 prístupové body interné. 



Poslanci OZ zobrali na vedomie. 

 

5. Plán kontrolnej činnosti hl. kontrolóra na 1. polrok 2022 

 

Pani starostka prezentovala návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. 

polrok 2022.  

 

OZ schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Moča na I. polrok 2022 

a poverilo hlavnú kontrolórku, aby podľa schváleného plánu vykonala svoju prácu. 

 

HLASOVANIE:  

 

- za: 6 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Andrea Jókai, Róbert Nagy, Tomáš Miklós, 

František Szalay) 

- zdržal sa: 0   

- proti: 0   

 

6. Rozpočet obce na roky 2022-2024 

 

Pani starostka prečítala odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného 

rozpočtu obce Moča na roky 2022-2024 a k návrhu rozpočtu obce na rok 2022.  

 

OZ berie na vedomie odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce Moča k návrhu 

viacročného rozpočtu obce Moča na roky 2022-2024 a k návrhu rozpočtu obce na rok 2022. 

 

Pani poslankyňa Andrea Jókai sa pýtala, či posiela obec výzvy na zaplatenie 

nedoplatkov? Pani starostka kladne odpovedala, len zamestnankyňa, ktorá to má na starosti 

bola PN. Predtým sme upozorňovali daňových dlžníkov, že  na základe § 98  daňového 

poriadku obec pristúpi k vymáhaniu nedoplatkov zadržaním vodičského preukazu tým 

spôsobom, že  sa to doručí orgánu Policajného zboru. 

 

Pán poslanec František Szalay sa spýtal, čo v tom prípade, ak nie sú využité na 

maximum služby zberu odpadu, či sa to prepadne? Dostal odpoveď, že bohužiaľ áno, nakoľko 

by sa to mohlo zmeniť len množstevným zberom. 

 

Pani starostka oboznámila OZ s pripraveným rozpočtom obce 2022 – 2024. Podrobne 

vysvetlila jednotlivé položky, príjmy a výdavky tiež. 

 

OZ schvaľuje predložený návrh rozpočtu na rok 2022, prijal rozhodnutie o neuplatňovaní 

programu obce v rozpočte obce za rok 2022 a ďalších rokoch a berie na vedomie návrh 

viacročného rozpočtu obce Moča na roky 2023 a 2024. 

 

 



HLASOVANIE:  

 

- za: 6 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Andrea Jókai, Róbert Nagy, Tomáš Miklós, 

František Szalay) 

- zdržal sa: 0   

- proti: 0   

 

 

7. Určenie cien poskytnutých služieb 

 

Pani starostka navrhla cenník na stroje (traktor a nakladač), kde by sa mala byť suma  25 

euro/motohodina, kontainer 20 euro/motohodina. 

 

HLASOVANIE:  

 

- za: 6 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Andrea Jókai, Róbert Nagy, Tomáš Miklós, 

František Szalay) 

- zdržal sa: 0   

- proti: 0   

 

8. Všeobecne záväzné nariadenia – komunálny odpad, daň z nehnuteľností 

 

Pani poslankyňa Andrea Jókai navrhla, aby pri dani zo stavieb a bytov nedostali zľavu 

ani držitelia preukazu  ZŤP a ZŤP/S. 

 

HLASOVANIE:  

 

- za: 3 (Andrea Jókai, Tomáš Miklós, František Szalay) 

- zdržal sa: 0   

- proti: 3  (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Róbert Nagy) 

 

Ďalší návrh bol, aby správca dane poskytol 50 % z daňovej povinnosti na stavby slúžiace 

na trvalé bývanie a byty na trvalé bývanie vo výlučnom vlastníctve ťažko zdravotne 

postihnutých občanov, držiteľov preukazu  ZŤP a ZŤP/S. 

 

HLASOVANIE:  

 

- za: 4 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Róbert Nagy, František Szalay) 

- zdržal sa: 2 (Andrea Jókai, Tomáš Miklós) 

- proti: 0   



 

Ďalší návrh bol, aby správca dane poskytol 50  %  z daňovej povinnosti na stavby slúžiace 

na trvalé bývanie a byty na trvalé bývanie vo výlučnom vlastníctve občanom nad 80 rokov 

s trvalým pobytom v obci Moča.  

 

HLASOVANIE:  

 

- za: 5 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Tomáš Miklós, Róbert Nagy, František Szalay) 

- zdržal sa: 1 (Andrea Jókai) 

- proti: 0   

 

OZ schvaľuje Návrh VZN č. 1/2021 o dani z nehnuteľnosti obce Moča s týmto opravami: 

 

HLASOVANIE:  

 

- za: 6 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Andrea Jókai, Tomáš Miklós, Róbert Nagy, 

František Szalay) 

- zdržal sa: 0 

- proti: 0   

 

 

9. Žiadosti  

 

 Magyar Alkotó Művészek Szlovákiai Egyesülete – Žiadosť o sponzorský príspevok 

z rozpočtu obce Moča 

 

HLASOVANIE:  

 

- za: 0 

- zdržal sa: 0   

- proti: 6 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Andrea Jókai, Róbert Nagy, Tomáš Miklós, 

František Szalay) 

 

 FAE – FELVIDÉKI ALKOTÓK EGYESÜLETE - Žiadosť o sponzorský 

príspevok z rozpočtu obce Moča 

 

 

HLASOVANIE:  

- za: 0  

- zdržal sa: 0  

- proti: 6  (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Andrea Jókai,  Róbert Nagy, Tomáš Miklós, 

František Szalay) 



10. Iné  

 

 Pani starostka poznamenala, že témou dnešného stretnutia by bol aj cintorín, ale 

z dôvodu, že nemôžme pustiť verejnosť, tak o tom budeme rokovať na nasl. zasadnutí.  

 

Pani poslankyňa Andrea Jókai povedala, aby sme sa o tom aspoň porozprávali, ale 

nerozhodujme sa o tejto téme. Uznesenie o tom by sa malo prijať najneskôr vo 

februári, a preto túto tému neodkladajme.  

 

Pán János Kocsis, ktorý sa zúčastnil na zasadnutí žiadal od OZ, aby pri rozhodovaní 

vzalo do pozornosti uznesenie z roku 2015, kde 400 ľudí podpísalo petíciu. Zároveň 

požiadal zastupiteľstvo, aby o rozhodnutí včas informovalo obyvateľov obce, ale nie 

na internetových stránkach. 

 

11. Diskusia 

 

 Zástupca starostu Ing. Tibor Bábi poznamenal, že na poslednom zasadnutí sme 

hovorili o tom, aby Amarilla Veres a pani doktorka Kanozsay boli ocenení. Pani 

poslankyňa Andrea Jókai sa pripojila k tejto téme, že netreba hlasovať pol roka 

dopredu, ale ak budú všetci na schôdzi, tak sa rozhodne. 

 

 Pani poslankyňa Andrea Jókai poznamenala, že boli obnovené priestory v základnej 

škole a navrhla spoločne školu navštíviť.  

 

12. Záver 

 

Starostka obce poďakovala prítomným za účasť a tridsiate siedme zasadnutie OZ 

vyhlásila za ukončené. 

 

 

    Zapisovateľka:       Overovatelia:         Starostka: 

 

 

.....................................  .................................   ................................. 

Mgr. Emese Simonová                 Andrea Jókai     Ing. Eszter Tóth 

 

      

     .................................. 

                     Tomáš Miklós 


